



Budget 2020-21

ຂໍ້ມູນສໍາຄັນໂດຍຫຍໍ້ ຂອງງົບປະມານ

ພາສີຕໍ່າ ສໍາລັບຊາວອອສເຕຣລຽນ ທີ່ເຮັດວຽກໜັກ

ໃນງົບປະມານນີ້, ລັດຖະບານ ກໍາ ລັງສະໜອງ ການ
ຊ່ວຍເຫຼືອຜ່ອນຄາຍດ້ານພາສີລາຍໄດ້ສ່ວນ ບຸກຄົນ
ຕົ້ມອີກ 17.8 ພັນລ້ານໂດລາເພື່ອສະໜັບສະໜູນການ
ຟື້ນຕົວຂອງເສດຖະກິດ, ລວມທັງເພີ່ມ 12.5 ພັນລ້ານ
ໂດລາໃນ 12 ເດືອນຕໍ່ ໜ້າ. ງົບປະມານນີ້ໄດ້ຮ່າງຂຶ້ນໂດຍ
ໃຫ້ ການຊ່ວຍເຫຼືອຜ່ອນຄາຍດ້ານພາສີທີ່ມີມູນຄ່າ
8.1 ພັນລ້ານໂດລາເຊິ່ງຈະຖືກ ນໍາມາໃຊ້ສໍາລັບປີລາຍໄດ້
2020-21 ພາຍໃຕ້ແຜນການພາສີລາຍໄດ້ ສ່ວນບຸກຄົນ
ທີ່ຖືກ ກໍານົດໄວ້ແລ້ວ.

ພາຍໃຕ້ການປ່ຽນແປງຂອງລັດຖະບານ, ບຸກຄົນ ຈະໄດ້
ຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກການ ນໍາ ເອົາການຫລຸດຜ່ອນ
ພາສີໃນຂັ້ນຕອນ 2 ຂອງແຜນການນີ້, ພ້ອມທັງ ຜົນ
ປະໂຫຍດເພີ່ມອີກທີ່ອອກໃຫ້ເທື່ອດຽວ ຈາກການຫຼຸດຜ່ອນ

ສໍາລັບຜູ້ມີລາຍໄດ້ຕໍ່າແລະລາຍໄດ້ບານກາງໃນປີ 2020-21.

ສະໜັບສະໜູນ ການກໍ່ສ້າງເຮືອນຢູ່

ເປັນສ່ວນໜຶ່ງ ຂອງແຜນການຟື້ນຟູເສດຖະກິດຂອງ
ພວກເຮົາໃນການສ້າງວຽກເຮັດງານທຳ, ສ້າງສາເສດ
ຖະກິດຂອງ ພວກເຮົາແລະຮັບປະກັນອະນາຄົດຂອງອອສ
ເຕຣເລັຍ, ຈໍານວນຜູ້ຊື້ເຮືອນເປັນຄັ້ງທຳອິດເພີ່ມອີກ
10,000 ຄົນຈະສາມາດຊື້ເຮືອນໃໝ່ ໄດ້ໄວຂຶ້ນຕື່ມ
ພາຍໃຕ້ການຂະຫຍາຍໂຄງການເງິນກູ້ເພື່ອນໍາໄປວາງ
ມັດຈໍາສໍາລັບຊື້ເຮືອນຫຼັງທຳອິດ.

ຈະມີການອະນຸມັດເພີ່ມ 10,000 ຫີນ ໃນປີ 2021
ເພື່ອສະ ໜັບ ສະ ໜູນ ການຊື້ເຮືອນຫຼັງ ໃໝ່ ຫລືເຮືອນ
ທີ່ກໍ່ສ້າງ ໃໝ່. ສິ່ງນີ້ຈະຊ່ວຍໃຫ້ຜູ້ຊື້ບ້ານຫຼັງທຳອິດໄດ້ມີ
ເງິນກູ້ເພື່ອບຸກເຮືອນໃໝ່ ຫລືຊື້ທີ່ຢູ່ອາໄສທີ່ບຸກໃໝ່ ໂດຍ

ການມີເງິນມັດຈໍາແຕ່ພຽງ 5 ເປີເຊັນ, ເຊິ່ງ ລັດຖະບານ ຈະຮັບປະກັນໃຫ້ຕົ້ນຮອດ 15 ເປີເຊັນຂອງເງິນກູ້.

ການລົງທຶນດ້ານພື້ນຖານໂຄງລ່າງ

ນັບຕັ້ງແຕ່ການເລີ່ມຕົ້ນຂອງການແຜ່ລະບາດຂອງ COVID19, ລັດຖະບານໄດ້ໃຫ້ ຄໍາ ໜັ້ນ ສັນຍາ ທີ່ ຈະ ລົງທຶນເພີ່ມເຕີມ 14 ພັນລ້ານໂດລາເຂົ້າໃນບັນດາ ໂຄງ ການ ພື້ນຖານໂຄງລ່າງ ໃໝ່ ແລະເລັ່ງລັດໃນ 4 ປີຂ້າງ ໜ້າ. ໂຄງການເຫຼົ່ານີ້ຈະສະ ຫນັບສະໜູນໃຫ້ມີວຽກເພີ່ມ ຂຶ້ນອີກ 40,000 ຕໍາແໜ່ງ ໃນໄລຍະກໍ່ສ້າງຂອງໂຄງການ ນັ້ນ.

ການລົງທຶນນີ້ແມ່ນສ່ວນໜຶ່ງ ຂອງແຜນການ ລົງທຶນ ດ້ານພື້ນຖານໂຄງລ່າງກ່ຽວກັບການຂົນສົ່ງທີ່ສູງສຸດໃນ ໄລຍະ 10 ປີຂອງລັດຖະບານ, ເຊິ່ງໄດ້ມີການຂະຫຍາຍ ໄປແລ້ວ ເຖິງ 110 ພັນລ້ານໂດລາແລະ ໄດ້ສ້າງວຽກເຮັດ ງານທໍາ 100,000 ຕໍາ ແໜ່ງ ໃນພື້ນທີ່ເຮັດວຽກ ທີ່ ບໍ່ເທດ.

ສະໜັບສະໜູນ ທຸລະກິດ ແລະ ການລົງທຶນ

ເພື່ອສະໜັບສະໜູນ ການລົງທຶນ ໃໝ່ ແລະເພີ່ມການ ໜູນວຽນຂອງເງິນສົດໃນທຸລະກິດ, ລັດຖະບານ ກໍາ ລັງ ໃຫ້ແຮງຈູງໃຈດ້ານພາສີແບບຊໍ່ອາວ, ເຊິ່ງຈະມີໃຫ້ແກ່ ທຸລະກິດປະມານ 3.5 ລ້ານທຸລະກິດ (ຫຼາຍກວ່າ 99 ເປີເຊັນ ຂອງບັນດາທຸລະກິດ) ທີ່ຈ້າງແຮງງານປະມານ 11.5 ລ້ານຄົນ. ແຮງຈູງໃຈຈະ ນໍາ ໃຊ້ເຂົ້າໃນການລົງທຶນ ທີ່ມີມູນຄ່າປະມານ 200 ພັນລ້ານໂດລາ, ລວມທັງ 80 ເປີເຊັນຂອງການລົງທຶນໃນຊັບສິນທີ່ເສຍຫາຍໂດຍທຸລະ ກິດທີ່ບໍ່ແມ່ນຊຸດຄົ້ນບໍ່ແຮ່. ຕັ້ງແຕ່ເວລາ 7 ໂມງ 30 ນາທີ (AEDT) ຂອງຕອນແລງວັນທີ 6 ຕຸລາ 2020 ຈົນເຖິງ ວັນທີ 30 ມິຖຸນາ 2022, ທຸລະກິດທີ່ການໜູນວຽນ ມີມູນ ຄ່າເຖິງ 5 ພັນລ້ານໂດລາຈະສາມາດຫັກຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງ ຫມົດ ຂອງຊັບສິນທີ່ເສຍຫາຍຂອງມູນຄ່າໃດໆໃນປີທີ່ຊັບ ສິນເຫຼົ່ານັ້ນຖືກຕົດຕັ້ງ. ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍໃນການ ບັບບຸງຊັບສິນ ທີ່ມີ ສິດເສຍຫາຍທີ່ມີຢູ່ໃນໄລຍະນີ້ຍັງສາມາດ ຫັກອອກ ໄດ້ຕົ້ນສ່ວນ.

ລັດຖະບານຍັງຈະອະນຸຍາດໃຫ້ບໍລິສັດທີ່ມີມູນຄ່າເຖິງ 5 ພັນລ້ານໂດລາໃຫ້ມີການຫຼຸດຜ່ອນເພື່ອຊົດເຊີຍການສູນ ເສຍ ຕໍ່ກັບຜົນກໍາໄລທີ່ຜ່ານມາທີ່ໄດ້ເສຍພາສີໄປແລ້ວ, ເພື່ອຈະສາມາດສົ່ງເງິນຈໍານວນນັ້ນຄືນ. ການຂໍຫຼຸດຜ່ອນ ຍ້ອນການຫຼຸດທຶນຈາກປີກ່ອນ ຈະອະນຸຍາດໃຫ້ບໍລິສັດ ປະມານ 1 ລ້ານບໍລິສັດທີ່ຈ້າງແຮງງານເຖິງ 8.8 ລ້ານຄົນ.

ການຫຼຸດທຶນທີ່ເກີດຂຶ້ນຈົນຮອດປີ 2021 22 ສາມາດນໍາ ມາຄິດໄລ່ຄືນເພື່ອນໍາມາຄິດໄລ່ອອກຈາກຜົນກໍາ ໄລທີ່ເຮັດ ໄດ້ໃນປີຫຼືຫວັງຈາກປີ 201819. ບັນດາບໍລິສັດທີ່ ມີສິດ ອາດ ຈະເລືອກທີ່ຈະຮັບເງິນພາສີຄືນ ເມື່ອພວກເຂົາຍື່ນ ຄໍາຮ້ອງ ຂໍເສຍພາສີສໍາລັບສົກປີ 2020 21 ແລະ 2021 22.

ອອສເຕຣເລັຍ ດີຈີຕອລ

ການລະບາດຂອງ COVID19 ໄດ້ເລັ່ງການຮັບຮອງເອົາ ເຕັກໂນໂລຢີດີຈີຕອລໂດຍທຸລະກິດແລະຜູ້ບໍລິໂພກຄົນ ອອສເຕຣລຽນເຊິ່ງໄດ້ຊ່ວຍໃຫ້ຫຼາຍຄົນຫັນປ່ຽນການ ດໍາ ເນີນງານຂອງພວກເຂົາແລະສືບຕໍ່ການຄໍາຜ່ານວິກິດການ

ແຜນທຸລະກິດດີຈີຕອລຂອງລັດຖະບານຈະສ້າງຂຶ້ນໃນຈັງ ຫວະນີ້ເພື່ອສະຫນັບສະຫນູນ ການ ນໍາ ໃຊ້ເຕັກໂນໂລຢີ ໃໝ່ໆ ໃນທົ່ວເສດຖະກິດ ໂດຍທັງພາກສ່ວນທຸລະກິດ ແລະຜູ້ບໍລິໂພກ.

ການລົງທຶນເພີ່ມເຕີມ 4.5 ພັນລ້ານໂດລາໃນບໍລິສັດ NBN Co ຈະ ນໍາ ເອົາຄວາມໄວສູງສຸດຂອງລະບົບອິນເຕີ ເນັດ ໂບຣດແບນ ໄປສູ່ຄອບຄົວແລະທຸລະກິດ ຫຼາຍ ລ້ານ ຄົນ. ການໃຫ້ທຶນສະໜັບສະໜູນເປັນຈໍານວນ ເງິນ 29.2 ລ້ານໂດລາກໍຈະຊ່ວຍເລັ່ງການສ້າງເຄືອຂ່າຍ 5G ຕົ້ນອີກ.

ການບັບບຸງຄວາມສະດວກໃນການເຮັດ ທຸລະກິດ

ການຕັດຂັ້ນຕອນທາງການທີ່ຍືດເຍື້ອອອກ ແມ່ນສ່ວນ ປະກອບ ອັນສໍາ ຄັນຂອງແຜນການພື້ນຜູ້ເສດຖະກິດ ຂອງລັດຖະບານ ສໍາ ລັບປະເທດອອສເຕຣເລັຍ. ນັ້ນ ແມ່ນ ເຫດຜົນທີ່ລັດຖະບານ ກໍາ ລັງເຮັດ ໃຫ້ທຸລະກິດ ງ່າຍຂຶ້ນໃນການລົງທຶນ, ສ້າງວຽກເຮັດງານ ທໍາ, ຕອບສະ ໜອງ ຕໍ່ສິ່ງທໍາທາຍຕ່າງໆຢ່າງໄວວາແລະ ກໍາ ເອົາໂອກາດ.

ໃນງົບປະມານນີ້, ລັດຖະບານຈະ:

- ເຮັດໃຫ້ຂັ້ນຕອນລະບຽບການຄວບຄຸມຂອງຫຼາຍ ໆແຫ່ງ ມີປະສິດທິພາບແລະຜັນປ່ຽນມາເປັນລະ ບົບດີຈີຕອລ
- ຫຼຸດຜ່ອນລະບຽບການທີ່ ເຮັດໃຫ້ເກີດຄ່າໃຊ້ຈ່າຍ ທີ່ບໍ່ຈໍາເປັນແລະຂັດຂວາງການດໍາເນີນ ທຸລະກິດ
- ສະໜັບສະໜູນ ທຸລະກິດຂະ ໜາດ ນ້ອຍ ໂດຍຜ່ານການພື້ນຕົວ

ເຄດິດຜູ້ຈ້າງງານ JobMaker

ໂຄງການເຄດິດຜູ້ຈ້າງງານ JobMaker ອັນໃໝ່ ຂອງລັດຖະບານຈະຊ່ວຍເລັ່ງການເຕີບໂຕຂອງການຈ້າງງານໃນໄລຍະການຟື້ນຕົວໂດຍການໃຫ້ແຮງຈູງໃຈແກ່ທຸລະກິດເພື່ອຮັບເອົາພະນັກງານເພີ່ມເຕີມທີ່ເປັນຜູ້ຊອກວຽກຊາວໜຸ່ມ ອາຍຸ 16 ຫາ 35 ປີ. ເຄດິດຜູ້ຈ້າງງານ JobMaker ແມ່ນສ່ວນ ໜຶ່ງ ທີ່ ສໍາ ຄັນຂອງແຜນການ JobMaker ຂອງລັດຖະບານເພື່ອຊຸກຍູ້ການຟື້ນຟູເສດຖະກິດຂອງອອສຕຣາລີ.

ເຄດິດຜູ້ຈ້າງງານ JobMaker ຄາດວ່າຈະ ເຮັດໃຫ້ມີວຽກງານ ປະມານ 450,000 ຕໍ່າ ແໜ່ງ ສໍາລັບຊາວ ໜຸ່ມ ແລະຈະມີຄ່າໃຊ້ຈ່າຍຕົກເປັນເງິນ 4 ພັນລ້ານໂດລາໃນປີ 202021 ຕົງ 202223.

ການລົງທຶນໃນການສຶກສາ, ທັກສະ ແລະການຝຶກຫັດຖານ

ລັດຖະບານຖືເອົາການພັດທະນາທັກສະເປັນບຸລິມະສິດສູງ ເຊິ່ງຖືວ່າເປັນສ່ວນ ໜຶ່ງ ຂອງແຜນວຽກ JobMaker. ຄໍາ ໝັ້ນ ສັນຍາຂອງລັດຖະບານຈະສະ ໜັບ ສະ ໜູນໃຫ້ຄົນເຂົ້າມາເຮັດວຽກແລະຮັບປະກັນວ່າຄົນອອສຕຣາລີຈະມີທັກສະທີ່ ເໝາະສົມ ສໍາ ລັບວຽກງານ ໃນອະນາຄົດ.

- JobTrainer ກໍາລັງແຮງງານຂອງອອສຕຣາລີ ເລີຍທີ່ ກໍາ ລັງເຕີບໃຫຍ່
- ການຝຶກຫັດຖານ ໃໝ່ ເພື່ອຊ່ວຍໃນການຟື້ນຟູ
- ການສະໜັບສະໜູນສໍາລັບຜູ້ຊອກວຽກ
- ມີຜູ້ຮຽນຈົບທີ່ກຽມພ້ອມຕໍ່ວຽກງານຫຼາຍຂຶ້ນ
- ຫຼັກສູດສັ້ນເພື່ອຊ່ວຍຄົນອອສຕຣາລີໃຫ້ສ້າງທັກສະຄົນແລະສ້າງທັກສະໃຫ້ສູງຂຶ້ນ

ເຮັດໃຫ້ມີຄວາມບອດໄພດ້ານເສດຖະກິດ ສໍາລັບແມ່ຍິງ

ລັດຖະບານ ກໍາ ລັງອອກຖະແຫຼງການຄວາມບອດໄພດ້ານ ເສດຖະກິດຂອງແມ່ຍິງປີ 2020 ເພື່ອເພີ່ມທະວີການມີສ່ວນຮ່ວມໃນ ກໍາລັງແຮງງານຂອງແມ່ຍິງ, ບັບບຸກການມີທ່າແຮງໃນການເສີມສ້າງລາຍໄດ້ແລະເສີມຂະຫຍາຍເອກະລາດທາງເສດຖະກິດ. ຊຸດ 240.4 ລ້ານໂດລາດັ່ງກ່າວຈະ ນໍາ ເອົາໂອກາດການຈ້າງງານ, ການສະໜັບສະໜູນ ພໍ່ແມ່ແລະການສະໜັບສະໜູນແມ່ຍິງໃນບ່ອນເຮັດວຽກ.

ນະໂຍບາຍນີ້ປະກອບມີແຜນງານການຈ້າງງານເພື່ອສະໜັບສະໜູນ ຄວາມເປັນຜູ້ ນໍາ ແລະການພັດທະນາ ຂອງແມ່ຍິງ, ແລະເພີ່ມໂອກາດໃຫ້ແມ່ຍິງໃນຂະແໜງວິທະຍາສາດ, ເຕັກໂນໂລຢີ, ວິສະວະ ກໍາ ແລະຄະນິດສາດ (STEM), ທຸລະກິດແລະອຸດສະຫະກໍາ ທີ່ສ່ວນໃຫຍ່ແມ່ນກໍາໂດຍຜູ້ຊາຍ.

ສະໜັບສະໜູນ ການຜະລິດແລະການຄົ້ນຄວ້າແລະການພັດທະນາ

ການລະບາດຂອງ COVID19 ໄດ້ສ້າງແຮງໃຫ້ເຫັນຄວາມ ສໍາຄັນຂອງລະບົບຕ້ອງໄສ້ການສະໜອງ ແລະຄວາມສາມາດໃນການຜະລິດທີ່ມີຄວາມຍືດຍຸ່ນ, ບັບຕົວໄດ້ແລະມີນະວັດຕະກໍາ.

ຍຸດທະສາດການຜະລິດທີ່ທັນສະ ໄໝ ມູນຄ່າ 1.5 ພັນລ້ານໂດລາ ຂອງລັດຖະບານແມ່ນແຜນການໄລຍະຍາວເພື່ອສະໜັບ ສະໜູນ ການຟື້ນຟູເສດຖະກິດຂອງອອສຕຣາລີ.

ລັດຖະບານ ກໍາລັງລົງທຶນເພີ່ມເຕີມ 2 ພັນລ້ານໂດລາ ໂດຍຜ່ານການຄົ້ນຄວ້າແລະການຊຸກຍູ້ຜ່ານລະບົບ ພາສີອາກອນ.

ການປະຕິຮູບດ້ານຄວາມບອດໄພດ້ານພະລັງງານແລະການຕະຫຼາດ

ທີ່ວປະເທດ, ລາຄາໄຟຟ້າໃນຄົວເຮືອນໄດ້ຫຼຸດລົງ 4.7 ເປີເຊັນນັບແຕ່ເດືອນທັນວາ 2018, ໂດຍລາຄາໄຟຟ້າຂາຍຍົກໄດ້ຫຼຸດລົງໃນໄລຍະ 12 ເດືອນຜ່ານມາ. ເພື່ອຮັກສາ ລາຄາໃຫ້ຄົງໂຕຢູ່ໃນລະດັບຕໍ່າ, ລັດຖະບານຈະເຮັດວຽກຮ່ວມກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການເອກະຊົນເພື່ອເພີ່ມຂີດຄວາມສາມາດໃນການຜະລິດທີ່ສາມາດແຈກຈ່າຍໄດ້ແລະຮ່ວມກັບຫ້ອງການແຫ່ງຊາດເພື່ອຮັບປະກັນລະບົບທີ່ມີປະສິດທິພາບແລະປະສົມປະສານ.

ລັດຖະບານ ກໍາ ລັງຮັບປະກັນການສະໜອງ ໄຟຟ້າ, ນໍ້າມັນເຊື້ອໄຟແລະແກສຂອງອອສຕຣາລີເພື່ອເຮັດ ໃຫ້ລາຄາຖືກ, ສ້າງວຽກເຮັດງານທຳ ໃໝ່ ແລະສະໜັບສະໜູນ ອຸດສາຫະກໍາ ທ້ອງຖິ່ນ.

ສະໜັບສະໜູນ ເຂດທີ່ມີຄວາມຍືດຍຸ່ນທຶນທານ

ລັດຖະບານສືບຕໍ່ຍືນຍົງຂ້າງຢູ່ກັບເຂດຊົນນະບົດຂອງປະເທດອອສຕຣາລີໃນພາກພື້ນທີ່ໄດ້ຮັບມື ກັບ

ໄພນ້ຳຖ້ວມ, ໄພ ໄໝ້, ຄວາມແຫ້ງແລ້ງ ແລະດຽວນີ້, COVID19. ຜ່ານເງິນທຶນສຳລັບເຂດຊົນນະບົດຫຼາຍກວ່າ 550 ລ້ານໂດລາລັດຖະບານຈະສະໜັບສະໜູນຂົງເຂດນີ້ ຂອງພວກເຮົາໃຫ້ຜູ້ເປັນຕົວຈາກຜົນກະທົບຂອງ COVID19. ສິ່ງນີ້ສ້າງຂຶ້ນໂດຍການສະໜັບສະໜູນ ທີ່ສະໜອງ ໃຫ້ຜ່ານກອງທຶນບັນເທົາທຸກແລະຜູ້ຊ່ວຍຈາກ COVID19 ມູນຄ່າ 1 ພັນລ້ານໂດລາ.

ອອສເຕຣເລຍທີ່ມີຄວາມບອດໄພ ແລະຍືດຍຸ່ນທຶນທານກວ່າ

ລັດຖະບານ ກຳ ລັງສ້າງຜືນຖານໂຄງລ່າງດ້ານນ້ຳ ສຳ ລັບ ສັດຕະວັດທີ 21 ເພື່ອຊ່ວຍເພີ່ມຄວາມບອດໄພດ້ານນ້ຳຂອງພວກເຮົາ, ສ້າງຄວາມຍືດຍຸ່ນໃນພາກພື້ນ, ເຮັດໃຫ້ມີວຽກເຮັດງານທຳ ແລະສ້າງຄວາມເຕີບໃຫຍ່ໃຫ້ແກ່ຂະແໜງ ກະສິກຳ ທີ່ ສຳຄັນຢູ່ຂອງພວກເຮົາ. ການລົງທຶນ 2 ພັນລ້ານໂດລາ ສຳ ລັບໂຄງການໃໝ່ ພາຍໃຕ້ກອງທຶນພັດທະນາໂຄງລ່າງຜືນຖານນ້ຳແຫ່ງຊາດຈະສະໜັບ ສະໜູນ ໂຄງການຜືນຖານໂຄງລ່າງດ້ານນ້ຳ ລຸ້ນຕໍ່ໄປ ໂດຍຜ່ານ Grid.

ນອກນີ້ ລັດຖະບານຍັງລົງທຶນ 270 ລ້ານໂດລາເຂົ້າໃນ ຊຸດການ ລົງທຶນຂອງຊຸມຊົນ MurrayDarling ເຊິ່ງຈະຊ່ວຍບັບປຸງສຸຂະພາບຂອງອ່າງໃນຂະນະທີ່ສະໜັບ ສະໜູນ ການພັດທະນາໃນພາກພື້ນໄປ ພ້ອມໆກັນ.

ເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າພາກ ເໜືອ ຂອງອອສເຕຣເລຍຈະສາມາດສືບຕໍ່ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກຜືນຖານໂຄງລ່າງເພື່ອສະໜັບສະໜູນການບໍລິການທີ່ຈຳເປັນ, ລັດຖະບານໄດ້ຂະຫຍາຍໂຄງການຜືນຖານໂຄງລ່າງພາກ ເໜືອ ຂອງອອສເຕຣເລຍ (NAIF) ຕົ້ນອີກ 5 ປີ, ຈົນຮອດເດືອນມິຖຸນາ 2026, ແລະໄດ້ຂະຫຍາຍເງື່ອນໄຂການໃຫ້ກູ້ຢືມ.

ປົກປ້ອງສະພາບແວດລ້ອມຂອງພວກເຮົາ

ລັດຖະບານ ກຳ ລັງລົງທຶນ 47.4 ລ້ານໂດລາເພື່ອ ປົກປ້ອງ ມະຫາສະໝຸດ ຂອງພວກເຮົາ ແລະຜືນຜູ້ສຸຂະພາບຂອງມະຫາສະໝຸດ ແລະ ໄດ້ອອກທຶນ 29.1 ລ້ານໂດລາເພື່ອຫຼຸດຜ່ອນ ຄວາມສ່ຽງຈາກການປົນເປື້ອນ ສານເຄມີໃນແຜ່ນດິນຂອງ Commonwealth.

ລັດຖະບານຈະລົງທຶນ 249.6 ລ້ານໂດລາໃນໄລຍະ 4 ປີເພື່ອບັບປຸງຜືນຖານໂຄງລ່າງການ ນຳໃຊ້ຄືນໃໝ່, ຫຼຸດຜ່ອນ ສິ່ງເສດເຫຼືອແລະ ນຳໃຊ້ໃໝ່ ພາຍໃນປະເທດອອສເຕຣເລຍ.

ການປ້ອງກັນ, ກວດພົບແລະປິ່ນປົວຮັກສາ COVID19

ໃນງົບປະມານນີ້, ລັດຖະບານ ກຳ ລັງລົງທຶນ 4.9 ພັນລ້ານໂດລາ ສຳລັບມາດຕະການດ້ານສຸຂະພາບ ຫຼາຍຢ່າງທີ່ຮັບປະກັນ ໃຫ້ປະຊາຊົນອອສເຕຣລຽນ ສືບຕໍ່ໄດ້ຮັບການເບິ່ງແຍງດ້ານການແພດແລະໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນອຸ້ມອຸ້ມໃນສິ່ງ ທີ່ພວກເຂົາຕ້ອງການຕະຫຼອດ ການລະບາດ. ການຕອບສະໜອງ ທີ່ມີຄວາມຍືດຍຸ່ນແລະ ສາມາດບັບຂະຫຍາຍ ໄດ້ຊ່ວຍໃຫ້ລະບົບສຸຂະພາບສາມາດ ຕອບສະໜອງ, ປົກປ້ອງຊາວອອສເຕຣລຽນທຸກຄົນ.

ອຸ້ມອຸ້ມຊາວອອສເຕຣລຽນໃນລະຫວ່າງການລະບາດ

ລັດຖະບານ ກຳ ລັງໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ບໍ່ເຄີຍມີມາກ່ອນໃຫ້ແກ່ປະຊາຊົນອອສເຕຣລຽນ ເພື່ອອຸ້ມອຸ້ມພວກເຂົາໃນລະຫວ່າງການລະບາດຂອງ COVID19, ລວມທັງ:

- ການຈ່າຍເງິນ JobKeeper
- ລາຍໄດ້ເພີ່ມເຕີມ ສຳລັບບຸກຄົນ
- ຈ່າຍເງິນອຸ້ມອຸ້ມ ທາງດ້ານເສດຖະກິດເພີ່ມເຕີມສອງແບບ ສຳລັບຜູ້ ບ້ານານແລະຜູ້ໄດ້ຮັບ ທີ່ມີເງື່ອນໄຂອື່ນໆ
- ການເຂົ້າເຖິງ ເງິນ superannuation ຊົ່ວຄາວ

ອະນາຄົດຂອງທ່ານ, Super ຂອງທ່ານ

ລັດຖະບານມີຄວາມມັ່ງໝັ້ນ ທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ ຂະແໜງ super ຂອງຄົນອອສເຕຣລຽນເຮັດວຽກໜັກຂຶ້ນຕື່ມເພື່ອພວກເຂົາ ເພື່ອສິ່ງເສີມໃຫ້ເງິນທ້ອນສຳລັບບ້ານານຂອງເຂົາເຈົ້າເຕີບໃຫຍ່ຂະຫຍາຍຕົວຂຶ້ນ.

ນະໂຍບາຍ ການປະຕິຮູບ ອະນາຄົດຂອງທ່ານ, Super ຂອງທ່ານ ຂອງລັດຖະບານ ແມ່ນໄລຍະຕໍ່ໄປຂອງ ວາລະການປະຕິຮູບຂອງລັດຖະບານແລະຈະເຮັດໃຫ້ຄົນອອສເຕຣລຽນປະຢັດເງິນໄດ້ 17.9 ພັນລ້ານໂດລາ ໃນທົດສະວັດຕໍ່ໄປ.

ການຮັກສາຄົນອອສເຕຣລຽນໃຫ້ບອດໄພ

ຄວາມສາມາດດ້ານຄວາມບອດໄພທາງອິນເຕີເນັດຂອງອອສເຕຣເລຍແມ່ນແຂງແຮງ, ແຕ່ວ່າໄພຂົ່ມຂູ່ ທີ່ ພວກ

ເຮົາປະເຊີນຢູ່ທາງອິນເຕີເນັດແມ່ນເພີ່ມຂຶ້ນ. COVID19 ໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນຢ່າງຈໍາເພາະເຈາະຈົງວ່າພວກເຮົາຕ້ອງ ອາໄສຢູ່ ແລະເຮັດວຽກຜ່ານອິນເຕີເນັດຫຼາຍປານໃດ. ລັດຖະບານຈະສະໜອງ ງົບປະມານ 201.5 ລ້ານໂດລາ ເພີ່ມເຕີມເພື່ອ ນໍາ ໃຊ້ຍຸດທະສາດຄວາມປອດໄພທາງອິນເຕີເນັດ ປີ 2020.

ລັດຖະບານ ກໍາ ລັງສະໜັບສະໜູນ ຜູ້ທີ່ຮັກສາພວກເຮົາ ໃຫ້ປອດໄພໂດຍການໃຫ້ເງິນ 300.2 ລ້ານໂດລາແກ່ AFP ເພື່ອເສີມສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງຂອງຄວາມອາດສາມາດ ຂອງເຂົາເຈົ້າເພື່ອຮັກສາຄວາມປອດໄພໃຫ້ແກ່ຄົນອອສ ເຕຣລຽນ ທ່າມກາງສະພາບແວດລ້ອມ ທີ່ເປັນໄພຂົ່ມຂູ່ ທີ່ ນັບມື້ນັບສັບສົນຂຶ້ນ.

ສະໜັບສະໜູນ ຂົງເຂດຂອງພວກເຮົາ

ອອສເຕຣເລັຍມີຄວາມສົນໃຈຢ່າງເລິກເຊິ່ງແລະ ໜັ້ນ ຄົງ ຕໍ່ສະຖຽນລະພາບ, ຄວາມຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງແລະຄວາມຍືດ ຍຸ່ນທົນທານຂອງປາຊີຟິກແລະອາຊີຕາເວັນອອກສ່ຽງໃຕ້,

ເຊິ່ງສະແດງອອກໃນ Pacific Step Up ແລະການ ລົດລົ້ມອື່ນໆ. ລັດຖະບານ ກໍາ ລັງຮັບປະກັນການຟື້ນຟູໃນ ພາກພື້ນຂອງພວກເຮົາ:

- ການລົງທຶນໃນໂຄງການເພື່ອໃຫ້ເຂົ້າເຖິງອັກຊິນ COVID19 ແລະຄວາມປອດໄພດ້ານສຸຂະພາບ ຂອງປະເທດໃນຂົງເຂດປາຊີຟິກແລະ ອາຊີ ຕາເວັນອອກສ່ຽງໃຕ້
- ການ ອໍານວຍຄວາມສະດວກດ້ານການເງິນ ເພື່ອຟື້ນຖານໂຄງລ່າງຂອງອອສເຕຣເລັຍ ສໍາລັບປາຊີຟິກ
- ການຟື້ນຟູ ຈາກ COVID19 ສະໜັບສະ ໜູນ ປາຊີຟິກແລະຕີມໍ Leste
- ການສົ່ງມອບໂຄງການຟື້ນຖານໂຄງລ່າງດ້ານ ຄວາມ ປອດໄພໃນເຂດປາຊີຟິກຕາເວັນຕົກ ສ່ຽງໃຕ້